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Σημίτης: Γίναμε ουραγοί του Κοσκωτά

βίο ΠΑΣΟΚ
Το «σκάνε» Αλευράς-Πεπονής-«έντιμοι»
Θύελλα ξεσπάει στο ΠΑΣΟΚ, αφού τα βασι- Ηδη, ο Σημίτης μίλησε για υπουργούς-«ουρα- 

κότερα, παραδοσιακά του στελέχη, ξεσηκώθη- γούς του Κοσκωτά», ο κ. Πεπονής υπέβαλε πα- 
καν κατά της παρακυβερνώσας «παρέας» της ραίτηση και ο κ. I. Αλευράς «τα έσπασε» για τα 
Εκάλης, σε μια μαζική επίθεση «εντιμότητας». καλά με τον πρωθυπουργό. ΣΕΛ. 4,5
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Θρίαμβος 
της ΔΑΚΕ 

στους
εργαζόμενους 

στο αεροδρόμιο

Την απόλυτη πλειοψηφία 
ψήφων και εδρών πήρε η 
ΔΑΚΕ (πρόσκειται στη Ν.Δ.) 
στις αρχαιρεσίες του σωματεί
ου εργαζομένων στον Αερολι
μένα Αθηνών, συνεχίζοντας 
την ανοδική της πορεία.

Η ΔΑΚΕ με ποσοστό 
53,22% έλαβε 58 ψήφους, 4 
έδρες για το Δ.Σ. και 1 στο 
Εργατικό Κέντρο Αθηνών.

Δεύτερη δύναμη αναδείχ- 
θηκε η Π ΑΣΚΕ (πρόσκειται 
στο ΠΑΣΟΚ) με ποσοστό 
37,6%, 41 ψήφους και 3 
έδρες στο Δ.Σ.

Η ΕΣΚ (πρόσκειται στο 
ΚΚΕ) έλαβε 10 ψήφους και 
καμία έδρα.
9 Συντριπτική νίκη σημείωσε 
η ΔΑΚΕ και στις εκλογές του 
Α.Ο.Ο.Α/ΥΕΘΑ με ποσοστό 
75%. Η παράταξη του ΚΚΕ 
(ΔΕΣΚ) αναδείχθηκε δεύτερη 
με 15% και τρίτη η ΠΑΣΚ με 
10%.

Προεκλογική
προπαγάνδα
Μέσα στο γενικότερο σχέ

διο της προεκλογικής προπα
γάνδας, το ΠΑΣΟΚ διοργα- 
νώνει ομιλίες ευρωβουλευ
τών του και μάλιστα με χρή
ματα του φορολογούμενου 
πολίτη. Την καταγγελία αυτή 
έκανε χθες στη Βουλή ο κ. 
Αρ. Παυλίδης (Ν.Δ.), ανα
πτύσσοντας σχετική επίκαιρη 
ερώτησή του.

Ο κ. Παυλίδης υπογράμμι
σε ότι αν η κυβέρνηση επιδι
ώκει -ό π ω ς  ισχυρίζεται- τη 
σωστή ενημέρωση του ελλη
νικού λαού, τότε στις ομιλίες 
αυτές θα έπρεπε να συμμετά- 
σχουν ευρωβουλευτές όλων 
των κομμάτων.

Απαντώντας ο αναπληρω
τής υπουργός Εξωτερικών κ. 
I. Καψής δήλωσε άγνοια για 
το θέμα αυτό και παρέπεμψε 
τον βουλευτή της Ν.Δ. στον 
αρμόδιο κ. Πάγκαλο.

Διεθνής
διασυρμός

Στα έσχατα όρια του εξευ- 
τελισμού έχουν φτάσει οι ελ
ληνικές πρεσβείες του εξωτε
ρικού, στα χρόνια της διακυ
βέρνησης της χώρας μας από 
το ΠΑΣΟΚ.

Αυτό καταγγέλλουν με 
ερώτησή τους στη Βουλή οι 
κ. Μ. Παπακωνσταντίνου και 
I. Βαρβιτσιώτης (Ν.Δ.), με 
αφορμή τις πρόσφατες αποκα
λύψεις για την τραγική κατά
σταση που επικρατεί στην 
πρεσβεία μας του Μεξικού.

Επικίνδυνο
Επικίνδυνο νερό πίνει ο 

ελληνικός λαός!!! Αυτό κα
ταγγέλλει με ερώτησή του 
στη Βουλή ο κ. I. Βαρβιτσιώ- 
της (Ν.Δ.).

Ο κ. Βαρβιτσιώτης τονίζει 
ότι επικίνδυνα φυτοφάρμακα 
αναμειγνύονται με το νερό 
που χρησιμοποιείται για 
ύδρευση, ενώ μεγάλος αριθ
μός πολιτών οδηγήθηκε στα 
νοσοκομεία με δυσεντερίες.

ϋ  βουλευτής της Ν.Δ. ζητά 
να ληφθούν αμέσως τα απαι- 
τούμενα μέτρα, ώστε να προ- 
στατευθεί η υγεία των πο
λιτών.

ΕΚΠΛΗΚΤΙΚΗ ΔΗΛΩΣΗ ΤΟΥ ΠΡΩΗΝ ΥΠΟΥΡΓΟΥ Κ. ΣΗΜΙΤΗ

Το ΠΑΣΟΚ δεν θέλει
την κάθαρση

Η αναταραχή που ξέσπασε στις τάξεις της κυβέρνησης και του 
ΠΑΣΟΚ, με αφορμή τα εκρηκτικά γεγονότα των τελευταίων ημε
ρών, μορφοποιείται σε συγκεκριμένες βαρυσήμαντες εκδηλώσεις 
ηγετικών παραγόντων, που διαχωρίζουν ουσιαστικά τη θέση τους 
από τους κυβερνητικούς χειρισμούς, που κατευθύνει προσωπικά ο 
πρωθυπουργός.

Με τις χθεσινές εξελίξεις, διαγράφεται σαφώς, ρήγμα ανάμεσα 
στο »ΠΑΣΟΚ του Α. Παπανδρέου» (που βαρύνεται με τα «κοσκω- 
τικά», τα «τομπρικά» και πυροδότηση του πολιτικού κλίματος) και 
στους άλλους ηγετικούς παράγοντες, που δεν έχουν εμπλακεί στα 
σκάνδαλα και τις αυθαιρεσίες και ζήτούν μια άλλη φυσιογνωμία 
στο Κίνημα και συλλογικές διαδικασίες.

Ο πρώην υπουργός και μέ
λος της Κ.Ε. του ΠΑΣΟΚ, κ.
Κ. Σημίτης, με χθεσινή συνέν
τευξή του στο σταθμό «9 84»:
•  Επέκρινε σκληρά το χειρισμό 
της υπόθεσης Κοσκωτά στην 
Εξεταστική Επιτροπή της 
Βουλής.
•  Επισήμανε ότι δίνεται η εντύ
πωση πως το ΠΑΣΟΚ δεν ενδι- 
αφέρεται για την κάθαρση.
•  Διαπίστωσε ότι μερικοί δεν 
ενδιαφέρονται όσο θα έπρεπε 
να κερδίσει το ΠΑΣΟΚ τις 
εκλογές.
•  Ζήτησε να ενεργοποιηθεί το 
Πολιτικό Γραφείο του ΠΑΣΟΚ, 
όπως αποφασίστηκε στην πρό
σφατη σύνοδο της Κ.Ε., αλλά 
«ξεχάστηκε».

Ο κ. Αλευράς
Η αποστασιοποίηση του προ

έδρου της Βουλής, κ. I. Αλευ
ρά, από τον πρωθυπουργό, επα
νήλθε στο προσκήνιο, με πλη
ροφορίες που δημοσιεύθηκαν 
χθες και τον εμφανίζουν αρνη- 
θέντα να συναντηθεί με τον 
πρωθυπουργό, αφού -όπως 
εγράφη- «αυτή τη στιγμή δεν 
έχουμε να πούμε τίποτε μαζί».

Ο υπουργός Βιομηχανίας κ.
Α. Πεπονής -σύμφωνα με έγ
κυρες πληροφορίες της «Α»- 
έχει υποβάλει και έγγραφη πα
ραίτηση, μετά τις ραδιοφωνικές 
δηλώσεις του, όπου υποστήριξε 
ότι υπάρχουν κυβερνητικές ευ
θύνες για το σκάνδαλο Κο
σκωτά.

Ο κ. Κ- Σημίτης.

Εξέγερση
Πολλοί βουλευτές του ΠΑ

ΣΟΚ, μέλη της Εξεταστικής 
Επιτροπής της Βουλής, εξεγέρ-

ύηκαν και εκδήλωσαν την πρό
θεση να απειθαρχήσουν στην 
πρωθυπουργική εντολή, για μη 
μετάβαση κλιμακίου της Επι
τροπής στις ΗΠΑ, προκειμένου 
να εξετάσει τον Γ. Κοσκωτά. 
Μετά και την προχθεσινή έγ
γραφη πρόκληση του Κοσκω
τά, δηλώθηκε από πολλούς κυ
βερνητικούς βουλευτές, στον κ. 
Παγορόπουλο και στον κ. Λι- 
βάνη, ότι δεν υπάρχει πλέον 
περιθώριο άρνησής τους, διότι 
δημιουργείται θέμα προσωπι
κής τους αξιοπρέπειας. Τα δια
βήματα αυτά -σύμφωνα με 
πληροφορίες- οδήγησαν σε συ
σκέψεις και επαφές με τον 
πρωθυπουργό, ο οποίος υπο
χρεώθηκε να αναθεωρήσει τις 
«οδηγίες» του, ώστε να απο
φευχθεί η διάσπαση των βου
λευτών του ΠΑΣΟΚ στην Εξε
ταστική Επιτροπή.

Ο κ. Κ. Λαλιώτης, μέλος της 
Γραμματείας του Ε.Γ. του ΠΑ-

Ο κ. Α. Πεπονής.
ΣΟΚ, που ρωτήθηκε από την 
«Ελευθεροτυπία», τάχθηκε 
υπέρ της εξέτασης του Κοσκω
τά και έκανε σαφές ότι διαφω
νούσε με τη μέχρι τώρα αρνητι
κή εντολή του πρωθυπουργού.

Αυθαιρεσία
Ο κ. Λαλιώτης, εξάλλου, στη 

χθεσινή συνάντησή του με αν
τιπροσωπεία των τοπικών ραδι
οφωνικών σταθμών, χαρακτή
ρισε την πράξη του διοικητή 
του OTE, κ. Τόμπρα, που διέ
κοψε τις ευθείες τηλεφωνικές 
συνδέσεις των σταθμών, «πρά
ξη αυθαίρετη, στο βαθμό που 
καταργεί μια πραγματικότητα 
και μια δοσμένη λειτουργία, με 
μονομερή και τελεσιγραφικό 
τρόπο».

Ο υπουργός Παιδείας κ. Γ. 
Παπανδρέου, στη Θεσσαλονί
κη, όπου βρίσκεται, επετέθη 
επίσης, κατά των «μεθόδων

Ο κ. Κ. Λαλιώτης.
Τόμπρα», που εφαρμόστηκαν 
κατά την επιχείρηση εναντίον 
της ελεύθερης ραδιοφωνίας.

Σιριμωγμένος
Χαρακτηριστικό της σοβαρό

τητας της κατάστασης και της 
δυσχερούς θέσεως που βρίσκε
ται ο κ. Α. Παπανδρέου και το 
επιτελείο του, είναι η απουσία 
ουσιαστικής αντίδρασης, στις 
επικρίσεις των ηγετικών στελε
χών του ΠΑΣΟΚ.

Ο -λαλίστατος συνήθως- κυ
βερνητικός εκπρόσωπος, χθες:
•  Δεν έκανε κανένα σχόλιο για 
τη δήλωση του κ. Κ. Σημίτη 
(το πλήρες κείμενο της οποίας 
δημοσιεύεται παρακάτω).
•  Όταν κλήθηκε από τους πολι
τικούς συντάκτες να σχολιάσει 
δημοσιεύματα, σύμφωνα με τα 
οποία ο κ. Αλευράς αποποιήθη
κε την πρόσκληση για συνάν
τηση με τον πρωθυπουργό,

ΣΕΒ: Στόχος μας, η προώθηση 
της βιομηχανικής ανάπτυξης
«Ό σο  πλησιάζουν οι εκλογές, υπάρχει φόβος, οι οξείες κομματι

κές συγκρούσεις να αηοκλείσουν κάθε δυνατότητα διαλόγου για τα 
φλέγοντα προβλήματα της οικονομίας μας». Αυτό τόνισε σε χθεσινή 
ομιλία του στο Ελληνοαμερικανικό Επιμελητήριο Β. Ελλάδας, ο 
πρόεδρος της Εκτελεστικής Επιτροπής του ΣΕΒ, κ. Σ. Αργυρός.

Ο κ. Αργυρός ζήτησε «από τις πολιτικές δυνάμεις του τόπου να 
αρχίσουν να υπολογίζουν και το κοινωνικό κόστος των ενεργειών 
τους». Πιο αναλυτικά, ο κ. Αργυρός, αναφερόμενος στις επικείμενες 
εκλογές και τις επιπτώσεις στην οικονομία, είπε εκφράζοντας τις από
ψεις του ΣΕΒ: «Ο ΣΕΒ δεν έχει συμπαραταχθεί ποτέ με κανένα πολι
τικό κόμμα. Διεκδίκησε όμως πάντα με επιμονή και συνέπεια, κάτω 
από διαφορετικές πολιτικές συνθήκες, το δικαίωμα του να υπάρχει και 
να δρα αυτόνομα, με αποκλειστικό κριτήριο την προκοπή της εθνικής 
οικονομίας. Η θέση του είναι αντίστοιχη με το ρόλο της βιομηχανίας 
που εκπροσωπεί και πρωταρχική του επιδίωξη η προώθηση της οικο
νομικής και βιομηχανικής ανάπτυξης. Από τη σκοπιά αυτή λοιπόν 
βλέπει τα πολιτικά μας πράγματα και κρίνει τις πολιτικές επιλογές.

Με τον τρόπο αυτό αντιμετωπίζουμε και την προοπτική των προσε
χών εκλογών. Για τον ΣΕΒ, αυτό που έχει σημασία από την εκλογική 
αναμέτρηση, είναι η οικονομική πολιτική που θα εφαρμοσθεί. Γιατί 
όποια κυβέρνηση και αν προκόψει, θα πρέπει να επιλύσει ογκώδη και 
πιεστικά προβλήματα. Προβλήματα που δεν θα είναι δυνατόν να παρα- 
μερισθούν και που δεν θα επιδέχονται πολλές λύσεις.
Τα προβλήματα αυτά όμως μοιάζει να απουσιάζουν από την πολιτική 
αντιπαράθεση, με αποτέλεσμα να εντείνεται η αβεβαιότητα που είναι 
ίσως φυσική και αναμενόμενη σε προεκλογική περίοδο. Και φοβοό- 
μεθα ότι, όσο πλησιάζουμε στις εκλογές, οι οξείες κομματικές συγ
κρούσεις θα αηοκλείσουν κάθε δυνατότητα διαλόγου για τα φλέγοντα 
προβλήματα της οικονομίας μας, καθώς οι πολιτικές δυνάμεις θα προ
βάλουν και θα τονίζουν αυτά που τις χωρίζουν. Σε μία προεκλογική 
περίοδο, όπως αυτή που διανύουμε, η αμφιλεγόμενη έννοια του “πολι
τικού κόστους” γίνεται το μόνο και αποκλειστικό κριτήριο πράξεων, 
αποφάσεων και εξαγγελιών. Λησμονούμε όμως ότι το πολιτικό κόστος 
το φέρουν μόνο τα κόμματα και οι κυβερνήσεις, ενώ οι επιπτώσεις των 
ενεργειών τους βαρύνουν ολόκληρη την κοινωνία. Θα ήταν μήπως 
αφέλεια να ζητήσουμε από τις πολιτικές δυνάμεις του τόπου να αρχί
σουν να υπολογίζουν και το “κοινωνικό κόστος” των ενεργειών τους;»

Και ο πρόεδρος της Ε.Ε. του ΣΕΒ κατέληξε:
«Επιδιώκουμε σταθερά το διάλογο και την προσέγγιση με τους κοι

νωνικούς μας εταίρους, επειδή πιστεύουμε ότι εκείνο που χρειάζεται η 
χώρα σήμερα είναι μια πανεθνική προσπάθεια στηριγμένη στη δρα- 
στηριοποίηση όλων των ζωντανών δυνάμεων της κοινωνίας μας. 
Μέσα από πρωτοβουλίες και συγκλίσεις όλων αυτών των δυνάμεων, 
θα πετύχουμε την αναγκαία “συναίνεση για την ανάπτυξη”. Προς 
αυτή την κατεύθυνση προσπαθούμε και θα συνεχίσουμε να προσπα
θούμε ακόμα και μέσα στις πιο αντίξοες συνθήκες».

Αδοξο τέλος για 
τις συνομιλίες 

Παπούλια - Μαλίλε
Με ευχολόγια για τη θέληση των δύο κυβερνήσεων «για 

την περαιτέρω ενίσχυση «των δεσμών φιλίας και συνερ
γασίας» μεταξύ Ελλάδος και Αλβανίας, έληξαν και οι νέες 
συνομιλίες στα Ιωάννινα των υπουργών Εξωτερικών των 
δύο χωρών κ.κ. Παπούλια και Μαλίλε.

Έτσι, άδοξα τελείωσε η διήμερη συνάντηση ταιν δυο 
υπουργών, αφού τίποτα δεν προωθήθηκε, ενώ στάσιμο 
παρέμεινε το «καυτό» θέμα των ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
των 400.000 Βορειοηπειρωτών, που στενάζουν κάτω από το 
τυραννικό αλβανικό καθεστώς.

Είναι χαρακτηριστικό ότι στη σχετική ανακοίνωση ομο- 
λογείται η αποτυχία του κ. Παπούλια, αφού αναφέρεται ότι 
οι δύο υπουργοί: «Αναγνωρίζοντας το ρόλο της ελληνικής 
μειονότητας ως γέφυρας φιλίας μεταξύ του ελληνικού και 
του αλβανικού λαού, αντήλλαξαν απόψεις για την καλύ
τερη επικοινωνία προσώπων και ειδικότερα υπερηλίκων 
και ασθενών και συμφώνησαν όπως τα θέματα αυτά αποτε- 
λέσουν αντικείμενο ρύθμισης, που θα περιλαμβάνεται σε 
μια ευρυτέρου πλαισίου συμφωνία. ΓΙρος το σκοπό αυτό, 
συμφώνησαν όπως συναντηθούν εμπειρογνώμονες των δύο 
χωρών, προκειμένου να εξετάσουν, στα πλαίσια του αμοι
βαίου συμφέροντος, τη δυνατότητα συνάψεως προξενικής 
συμβάσεως μεταξύ Ελλάδος και Αλβανίας»!!!

Διαμαρτυρία
«Ά κρω ς προκλητική και εντελώς απαράδεκτη», χαρακτή

ρισε χθες η Συντονιστική Φοιτητική Ένωση Βορειοηπειρω- 
τικού Αγώνα (ΣΦΕΒΑ) την επίσκεψη Μαλίλε στα Ιωάν
νινα, τις μέρες μάλιστα, που η Ήπειρος γιορτάζει την επέ
τειο της αυτονομίας της Βορείου Ηπείρου!

Και καταγγέλλει τον κ. Παπούλια ότι εξευτελίζει και 
προσβάλλει τον ελληνικό λαό χάριν της μικροπολιτικής και 
των κομματικών σκοπιμοτήτων, ενώ απεμπολεί τα εθνικά 
μας δίκαια και αφήνει στο έλεος των Τιράνων 400.000 
Έλληνες.

απάντησε: «Δεν είμαι εξουσιο
δοτημένος να κάνω σχόλια για 
τον πρόεδρο της Βουλής. Αλλά, 
απ’ όσα γνωρίζω, δεν υπάρχει 
κανένα απολύτως θέμα. Αυτά 
γράφονται σχεδόν καθημε
ρινά».
•  Για το θέμα της παραίτησης 
Α. Πεπονή: «Δεν υπάρχει τέ
τοιο θέμα».
9 Για τις πληροφορίες, σύμφω
να με τις οποίες υπήρξε παρέμ
βαση του πρωθυπουργού, για 
να αλλάξει γνώμη η κυβερνη
τική πλειοψηφία στην Εξετα
στική Επιτροπή της Βουλής 
και να πάει στην Αμερική, ο κ. 
Κωστόπουλος απάντησε ως 
εξής, στις ερωτήσεις, παραπέμ- 
ποντας τελικώς στον κ. Παγο- 
ρόπουλο:

ΑΠΑΝΤΗΣΗ: Θέματα που 
άπτονται της Εξεταστικής των 
Πραγμάτων Επιτροπής, δεν τα 
σχολιάζουμε.

ΕΡ.: Για το σκέλος του πρω
θυπουργού;

ΑΠ.: Ο πρωθυπουργός δεν 
αναμιγνύεται στο έργο της Επι
τροπής.

ΕΡ.: Τουλάχιστον μπορείτε 
να μας πείτε αν οι βουλευτές 
του ΠΑΣΟΚ στην Εξεταστική 
Επιτροπή άλλαξαν γνώμη με 
δική τους πρωτοβουλία;

ΑΠ.: Ρωτήστε τον κ. Παγο- 
ρόπουλο, που είναι ο πρόεδρος 
της Εξεταστικής των Πραγμά
των Επιτροπής.

Το πλήρες κείμενο της δήλω
σης του κ. Κ. Σημίτη στο σταθ
μό «9 84»:

Λανθασμένη
«Ακόμα και ένα άτομο μέτρι

ας αντίληψης, θα μπορούσε να 
καταλάβει ότι το οποιοδήποτε 
πόρισμα της Εξεταστικής Επι
τροπής της Βουλής, χωρίς προ
ηγούμενη εξέταση του Κοσκω
τά, δεν θα μπορούσε να σταθεί. 
Μόλις μιλούσε ο Κοσκωτάς, η 
γνώμη της Βουλής θα φαινόταν 
ξεπερασμένη και ατεκμηρίωτη. 
ΓΓ αυτό η παλιά απόφαση να 
μην εξεταστεί ο Κοσκωτάς, 
ήταν λανθασμένη. Η νέα από
φαση να εξεταστεί ο Κοσκωτάς, 
είναι σωστή. Αλλά οι συνθήκες 
κάτω αιιό τις οποίες πάρθηκε, 
δεν μας τιμούν. Μας δείχνουν 
ουραγούς των κινήσεων του 
Κοσκωτά, των γραμμάτων του, 
των δηλώσεών του, των ενερ
γειών των δικηγόρων του. Δη
μιουργούν ιδίως τη λανθασμέ
νη εντύπωση ότι το ΠΑΣΟΚ 
δεν ενδιαφέρεται για τη διαπί
στωση όλων των γεγονότων 
και για την κάθαρση. Ό λα αυ
τά, δυστυχώς, δεν συμβιβάζον
ται με την προσπάθεια για μια 
νέα φυσιογνωμία του ΠΑς ΟΚ. 
Μοιάζει, ότι μερικοί στις τάξεις 
του ΠΑΣΟΚ, δεν ενδιαφέρον- 
ται όσο θα έπρεπε, να κερδίσει 
το Κίνημα τις εκλογές. Και πι
στεύω γι’ αυτό, ότι το Πολιτικό 
Γραφείο, που αποφάσισε η τε
λευταία Σύνοδος της Κεντρι
κής Επιτροπής, είναι καιρός να 
ενεργοποιηθεί».

Κλίμα εξέγερσης επικρατεί 
και στις τάξεις των βουλευτών 
του ΙΙΑΣΟΚ, πολλοί από τους 
οποίους θεωρούν -σύμφωνα με 
πληροφορίες της «Α»- ότι 
«έχουν γίνει ρεζίλι», με τις αλ
λεπάλληλες υπαναχωρήσεις 
στις οποίες υποχρεώνονται στο 
θέμα Κοσκωτά, όπου εμφανί
ζονται έρμαιο του πρωταγωνι
στή του σκανδάλου, που καθο
ρίζει την ψήφο τους, «ανάλογα 
με τα χαρτιά που στέλνει - και 
εκείνα που κρατάει στα χέρια 
του»!


